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Aan de leden van de Raad, 

De raadsleden Berkhof (WD) en Hoogeveen (D66) hebben schriftelijke vragen ingediend inzake het oude raadhuis te 
Harmeien. Conform het reglement van orde van de raad heeft het college tot vrijdag 25 mei (dertig dagen) om de vragen 
schriftelijk te beantwoorden. 
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Met vriendelijke groet, 

Milan Lucassen 
Plaatsvervangend griffier / raadsadviseur 

email: lucassen.m@woerden.nl 
Telnr.: 0348-428619 
Werktijden: ma t/m do 09:00 uur tot 17:30 uur, 
vrij tot 12:00 uur. 

Bezoekadres: Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden 
Postadres: Postbus 45, 3440 AA Woerden 
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Woerden, 25 april 2012 

Betreft: vragen ex artikel 40 inzake oude raadhuis Harmeien 

Geacht College, 

Het Dorpsplatform Harmeien is geattendeerd op uitlatingen van Wethouder Mevr. Ypma, 
waaruit bleek dat het college van plan is om het beheer van H20 weer over te nemen en in 
dit gebouw de bibliotheek onder te brengen. Op het terrein van het oude gemeentehuis zou 
dan woningbouw gepleegd worden. 

Deze uitlatingen zijn opmerkelijk omdat volgens onze informatie de onderhandelingen nog 
gaande zijn met Groen West Wonen om mogelijk te maken dat de bibliotheek in het oude 
raadhuis blijft en tevens te zorgen voor een gemeenschapscentrum/dorpshuis. Wij hebben 
daarom de volgende vragen: 

1) Heeft het college een aanbod gedaan aan GroenWest voor de verkoop van het oude 
raadhuis en lopen de onderhandelingen inderdaad nog? 
2) Is de doelstelling van het college nog steeds om met de verkoop van het oude raadhuis 
het plan te accommoderen van het Dorpsplatform, om het pand voor de Harmelense 
gemeenschap beschikbaar te maken/houden? 
3a) Indien het antwoord op de vorige vraag 'ja' luidt, hoe is dit te rijmen met de uitlatingen 
van mevrouw Ypma? 
3b) Indien het antwoord op de vorige vraag 'nee' luidt, wat is dan de doelstelling van het 
college aangaande het oude raadhuis? 

Tenslotte: 
Wij hebben vernomen dat het Dorpsplatform (een vertegenwoordiging van) het college heeft 
uitgenodigd in Harmeien om een en ander toe te lichten en de vragen die er zijn te 
beantwoorden. Ons lijkt het van groot belang om hieraan gevolg te geven. 
4) Is het college deze mening ook toegedaan en bereid om op deze uitnodiging in te gaan, of 
anderszins het gesprek aan te gaan met het Dorpsplatform? 

Namens de fracties 
D66, Heerd Jan Hoogeveen 
W D , Ingrid Berkhof 


